
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

 

 

 

W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki Komunalnej odbyła posiedzenie w dniu                                             

17 listopada 2021r 

 

Głównymi tematami analizy było: 

 

1.Temat: Przyjęcie comiesięcznej informacji o pracy Straży Miejskiej, działania Straży omówiła   

Komendant Straży Miejskiej pani Beata Miś. Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie  „za”. 

 

2. Temat: Opiniowanie projektu budżetu na 2022 rok 

           Skarbnik miasta pan Damian Cieślar omówił ogólne parametry projektu budżetu na 2022 rok 

     Za pozytywnym zaopiniowaniem budżetu:  jednogłośnie „za”. 

 

3. Temat: Sprawy bieżące 

              W sprawach bieżących poruszano między innymi następujące tematy: 

      -  Kierownik GPN przedstawiła wniosek  Polskiej Spółki Gazownictwa w sprawie ustanowienia 

służebności przesyłu, po sugestiach Pana Burmistrza,  Głosowanie za udzieleniem służebności: 0„za”, 

2 „wstrzymujące się”, 6 „przeciw”. 

 

- Burmistrz przedstawił  wnioski o przydział mieszkań komunalnych. Poinformował, że Nadzór 

Prawny zakwestionował uchwałę  i o przydziale ma decydować kolejność składania wniosków. 

Konkretnych mieszkań nie przydzielono. 

 

 

 

Członkowie komisji brali udział w posiedzeniu komisji połączonych, gdzie omawiano materiały 

kierowane na sesje rady miasta. 
  
To były najważniejsze tematy ,którymi zajmowała się komisja. 

 

 

 Przewodniczący Komisji Gospodarki 

 

 

 Radny Bronisław Szalbót 


